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Úvodní slovo 
 

 

Vážení přátelé, partneři a podporovatelé, 
 

letos je to podruhé, co se Vám do rukou dostává úvodní slovo Nadačního 
fondu Patříme k Sobě Oli ve výroční zprávě.  
 

Rok 2022 se pro nás nesl hlavně v duchu dokončování stavby domu 
s doživotním posláním, jeho vybavení, kolaudace a následné nastěhování 

první rodiny se zdravotně znevýhodněným členem – rodiny Vavříkových. 
 
 To bychom však nebyli my, abychom kromě takto velikého projektu 

nepomáhali i „menšími“ sbírkami, které jsme vzali pod svá křídla. I nadále se 
snažíme podporovat potřebné prostřednictvím aukčních skupin (Mám srdce 
pomáhám a Mám srdce pomáham – aukce) na sociálních sítích a shánět 
prostředky lidem, kteří potřebují finanční pomoc pro zdravotně 
znevýhodněného člena rodiny na rehabilitace, terapie, zdravotnické pomůcky 

či léky, které pojišťovny nehradí. 
 

I tento rok jsme si velmi dobře vědomi obrovského nasazení, odhodlání, velké 
empatie všech správkyň aukčních skupin a dobrovolníků, kteří se snaží 
myslet pozitivně za všech okolností. Proto bychom je zde chtěli vyzdvihnout a 

poděkovat jim za jejich nadšení pro práci, které je hnacím motorem 
nadačního fondu. 

 
Veliké díky patří i všem sponzorům a podporovatelům, díky kterým má dům 
s doživotním posláním pomáhat lidem takovou podobu, jakou má nyní. Nikdy 

nebudeme schopni vyjádřit slovy, jak moc to pro nás znamená. Ale dobře 
víme, že dřina, která přinese mnoho dobra, stojí vždy za to! 

 
Děkujeme také každému z Vás, komu nebyl lhostejný jakýkoliv příběh, a kdo 
pomohl jakýmkoliv způsobem. A věřte tomu, že i sebemenší příspěvek zde 

má veliký smysl. Protože tento rok byl velice těžký pro každého z nás. To, že 
nadační fond stále existuje, je jen a pouze díky Vám všem jednotlivým 
lidem/dárcům, kterým nejsou lhostejné příběhy lidí,  jimž bohužel nebylo 

zdraví dáno do vínku. 
 

Děkujeme, že společně s námi kouzlíte lidem úsměv na tváři! 
 

Bohumil, Radka a Oliver Kovalští 

zakladatelé Nadačního fondu Patříme k sobě Oli 
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Základní informace 
 

 

 

 

 

Vznik nadačního fondu   5. února 2021 

Zakladatelé     Bohumil a Radka Kovalští 

Spisová značka     N 1358/KSOS u Krajského soudu v 
Ostravě 

IČO       09846042 

Předseda správní rady    Radka Kovalská 

Členové správní rady    Radka Kovalská, Bc Gabriela Bedrlíková, 

DiS.,      Bohumil Kovalský 

Členové dozorčí rady   Lucie Zajícová, Eva Marenčáková, 
Denisa Červencová, DiS. 

 

Sídlo nadačního fondu    Sedlnice 9, 742 56 Sedlnice 

Kontaktní údaje     nadacnifond@patrimeksobeoli.cz 

 

rti9f5m 

www.patrimeksobeoli.cz 

FB NF Patříme k sobě Oli 

IG NFpatrimeksobeOli 
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Náš tým 
 

 

 

 Bohumil a Radka Kovalští 

 

Manželé Kovalští jsou 

zakladatelé nadačního fondu a 
zároveň členové správní rady, 
Radka je pak jejím předsedou. 

Oba jsou správci ve 
facebookových aukčních 

skupinkách. 

Radka a Bohumil jsou rodiči 
malého Oliverka s SMA 1. typu.  

Oba jsou milující rodiče, kteří 
svou lásku, pracovitost, důvěru a 

empatii vkládají i do všech 
dalších sbírek Nadačního fondu. 

Radka je maminkou pečující o 

Oliverka, ve volných chvílích oslovuje dárce a spravuje facebookové skupinky. 
Má na starosti agendu vedení projektových sbírek, jejich evidenci a prvotní 
komunikaci s potřebnými, kterým pomáhá se založením projektové sbírky a 

doložením veškerých podkladů.  

Bohumil koordinoval celý rok projekt stavby bezbariérového domu s chytrou 
domácností a doživotním posláním – umožnit rodinám s postiženým členem 

žít kvalitní plnohodnotný život, aniž by museli být rozděleni. Po celou dobu 
komunikoval s úřady a dodavateli a i při své pracovní vytíženosti jako živitel 
rodiny věnoval tomuto projektu obrovský kus svého srdce a času. 

S potřebnými řeší úhrady faktur za pomůcky a agendu darovacích smluv. Má 
na starosti komunikaci s úřady a vedení agendy sběracích pokladniček.  
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Gabriela Bedrlíková, Dis. 

 

Člen správní rady, jejíž obrovskou předností je 

komunikativnost, široký rozhled a obrovský klid a 
pochopení pro všechny zdravotně znevýhodněné 
lidi. Její pozitivní osobnost dodává všem 

neskutečnou energii. Gabriela se věnuje 
komunikaci s dárci a vystavuje jim potřebná 

potvrzení o darech. Pomáhá s řešením složitějších 
případů komunikace s úřady.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Pavla Mrózková 

 

Externí poradkyně, dobrovolnice nadačního fondu, 
maminka tří dětí a tvůrkyně vzdělávacích aktivit pro 
děti. Komunikuje se sponzory, organizuje 

propagační akce, vykonává dobrovolnickou činnost, 
tam, kde je aktuálně potřeba. Věnovala spoustu 
času k dokončení projektu bezbariérového domu. 

Začátkem prosince před samotnou kolaudací a 
dokončením projektu se rozhodla spolupráci 

v nadačním fondu ukončit z osobních důvodů. 
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Do širšího týmu dobrovolníků a podporovatelů nadačního fondu patří mnoho 

přátel zakladatelů nadačního fondu, kteří pomáhali již při pořádání a 
propagování veřejné sbírky pro Oliverka.  

První rok našeho působení byl stižen kvůli pandemii Covid-19, během 
druhého roku našeho působení jsme zažili neočekávánou přírodní katastrofu 

v podobě tornáda na jižní Moravě a v neposlední řadě je nutné zmínit i válku 
na Ukrajině. I přes všechny tyto skutečnosti a stávající ekonomickou situaci 

všude ve světě (která se ve velké míře dotkla i samotné stavby 
bezbariérového domu) jsou mezi námi stále lidé, kteří zcela nezištně 
pomáhají druhým jak finančně, tak jakoukoliv další formou podpory. Třeba 

právě našemu nadačnímu fondu. 

 Velké DĚKUJEME míří hlavně správkyním aukčních skupinek Mám srdce 
pomáhám, které nám vyjadřují svou neutuchající podporu a jsou obrovským 

hnacím motorem nadačního fondu. Jsou to úžasné maminky z různých 
koutů České republiky, které se staly našimi přáteli a dobrovolníky. Toto 

děkujeme patří také všem členům těchto skupin, kterých je ke konci roku 
2022 přes 40 tisíc. 

Nadační fond v uplynulém období neměl žádné zaměstnance a nikomu z 
dobrovolníků ani členů statutárních orgánů nebyly vyplaceny žádné odměny. 

 

 

 

 

–
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O čem byl rok 2022 
 

 

Než se dostaneme k výše jmenované největší projektové sbírce, která nás do-
provází od samotného založení nadačního fondu, rádi bychom Vám nejdříve 

představili sbírky menší, které jsme během celého roku vzali pod svá křídla, 
nebo je dokončili z roku předešlého. 

 

 

 

Oliver Ž. VS 13 

 

Projektová sbírka Oliverka probíhala již v roce 

2021. K jejímu dokončení však došlo až během 
února roku 2022.  

Připomeňme si prosím krátce jeho příběh. 

Oli se narodil v Ostravské fakultní nemocnici, 

kam ho kvůli komplikacím po těhotenském 
screeningu poslali lékaři ze Zlína. Z komplikací 
se nakonec vyvinulo   masivní krvácení do 

mozku. Rodiče začali slýchávat věci typu: „On 
bude jen ležet a slintat.” Jelikož je to ale veliký 

bojovník po tatínkovi, rozhodl se, že nic nevzdá 
a že světu ukáže, kam až to dotáhne.  

Pravidelné cvičení, rehabilitace i různá odborná vyšetření jsou pro Oliverka 
velice podstatné. Oliver už chodí do školky, když to situace dovolí, ale po 

školce ho vždy čeká nějaké cvičení. Každý měsíc se snaží jezdit na speciální 
intenzivní terapii do Brna, na kterou však maminka shání peníze. Terapie není 

hrazena ze zdravotního pojištění, Oliverkovi pomáhá se posouvat dál, bohužel 
není v silách rodičů hradit ji bez pomoci. Díky návštěvám této terapie se Oliver 
naučil chodit, ale pořád ještě nemá vyhráno a stále je co zlepšovat. Nyní mají 

stejnou terapii otevřenou přímo u nich ve Zlíně na klinice Axon. Tím, že je to 
blízko, mohl by zkusit i měsíční terapii pro dosažení většího pokroku. 

Oliverkovi se díky aukčním skupinkám dovybrala během února potřebná 
částka na roční rehabilitace v hodnotě 501.000 Kč. 

Oliverek má pod svým VS na transparentním účtu 476.747 Kč, prozatím čer-
pali sbírku jen pro nákup autosedačky pro Oliverka. 
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Kristián a Sebastián VS 15 

 

V březnu jsme spustili sbírku pro 

dva malé brášky s dětským autis-
mem, neboli poruchou autistického 
spektra. Tato nemoc je neurovývo-

jovou poruchou mozku, která se 
projevuje v zásadních oblastech lid-

ského fungování, jako je například 
komunikace, sociální interakce, po-
rozumění a opakující se vzorce cho-

vání, které jasně odlišují dítě s touto poruchou od dítěte zdravého.  

Oba kluci žijí se svojí maminkou, která o ně pečuje 24 hodin denně, 7 dní 
v týdnu a je to pro ni velice náročné. Své syny nadevše miluje a je ochotna pro 

ně udělat naprosto cokoliv! A proto, když se dozvěděla o možnosti aplikaci 
fekálními a kmenovými buňkami, které by mohly výrazně změnit kvalitu života 
celé rodině, rozhodla se požádat o pomoc náš nadační fond a založit tak sbírku 

na tuto léčbu. 

Klukům se nám podařilo vybrat 514.781 Kč a podstoupili tak v říjnu léčbu 
fekálními a kmenovými buňkami. 

 

Michalka VS 14 

 

Maminka Michalky prodělala ve 

29. týdnu těhotenství rozsáhlý zá-
nět apendixu. Maminka byla oka-
mžitě převezena do nemocnice, 

kde lékaři zjistili, že Michalka je již 
přibližně měsíc ve zkalené plodové 

vodě. 

Michalka během pobytu v nemoc-
nici prodělala několikrát epileptický záchvat, krvácení do mozku, trápí ji ipro-
blémy se srdcem. Nyní je Michalce 12 let a její diagnóza zní: dětská mozková 

obrna (DMO) kvadruspastická forma a těžká psychomotorická retardace, epi-
lepsie, skolióza, hydrocefalus, reflux a zánět jícnu. Michalka je na úrovni 3 – 

6 měsíčního miminka. 

Maminka Michalky se na nás obrátila a my tak založili sbírku na neuroreha-
bilitace, doplňky stravy a zdravotnický materiál, které nehradí pojišťovny, dále 
i na osobní asistenci. Michalce sbírka stále pokračuje a na TÚ má pod svým 

VS 161.882 Kč. 
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Barborka VS 17 

 

V prosinci jsme spouštěli sbírku pro 
dvouletou Barunku. 

Barunce bohužel příliš pozdě odhalili 

SMA. Na toto onemocnění u Barunky 
přišli v době, kdy už byly bohužel ne-
zvratně poškozeny všechny svaly.  

Barunka nemůže sama dýchat a nehýbe 

se. Je ale velmi vnímavá a citlivá. Její 
rodiče se jí snaží zpestřovat dny růz-

nými masážemi, častým polohováním, 
čtením a vyprávěním pohádek, koupá-
ním, které zvládají i s ventilací. Baruška 

většinu dne leží v postýlce a je odkázána 
na dýchací přístroje. Barunka nemůže 

jíst, veškeré tekutiny a stravu přijímá 
přes PEG. Má ještě sedmiletou sestřičku, která je Barborce vším. Péče o Ba-
runku je nepřetržitá a intenzivní a z toho důvodu se na nás rodiče obrátili. 

Poprosili nás o založení sbírky na částku 50.000 Kč, která by jim mohla uhra-
dit zdravotní pomůcky nezbytné pro každodenní péči. Tato částka se nám po-
dařila vybrat ještě v prosinci přes aukční skupiny. 

 

Amálka VS 18 

Další prosincová sbírka byla spuštěna 
pro Amálku. 

Amálka je roční princezna, která měla 
nelehký příchod na svět. V bříšku ma-

minky byla naprosto zdravé dítě, bohu-
žel se při porodu „zasekla“ v porodních 

cestách a následné tahání lékaři za 
hlavičku Amálky zapříčinilo poškození 
periferních nervů, které mají na starost 

hybnost ruky a paže – tzv. paréza bra-
chiálního nervu. 

Poškozeny byly obě ruce, na pravé ruce 

se nervy zhojily, bohužel na levé ne, a tak Amálka podstoupila čtyřhodinovou 
operaci ve Vídni (v ČR se tato operace neprovádí). 
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Jestli pro Amálku byla tato operace přínosem, to ukáže hlavně čas. Avšak již 

nyní díky pravidelným rehabilitacím je schopna ručku ohýbat v lokti, dosáhne 
si na pusinku i ucho, udrží předmět. A aby se svalstvo ruky naučilo pořádně 
pracovat, spustila se sbírka na rehabilitace pod VS 18. 

 

Dokončení projektu – Výstavba bezbariérového bydlení VS 12 

 

Příběh, který přirostl k srdci ne-
jednomu podporovateli. První 
projekt „Honzíkova cesta domů“, 

kterým jsme jakožto nadační 
fond započali svou práci. Tuto 
projektovou sbírku jste mohli 

také najít pod názvem 
„Tvoje cesta - Naše cesta“. 

 
V roce 2021 jsme Vás seznámili 
s celým projektem a příběhem 

rodiny Vavříkových. Společně 
s RD stylem jsme začali budovat 

bezbariérový dům s doživotním 
posláním. Dům, jenž by Honzovi umožnil vyjet z něj ven z   přes francouzské 
okno, pohybovat se po domě díky speciálnímu stropnímu 

systému, výtahu a hlavně mu splnil jeho sen – konečně žít! Až přijde čas, a 
ten rodiny Vavříkových se naplní, dům se stane bezpečným přístavem i pro 
další rodiny či jednotlivce se stejným či podobným životním příběhem. Našim 

cílem je zamezit rozdělování rodin a umísťování jejich členů do různých poby-
tových zařízení. 

 
A nyní se pojďme podívat na to, jak stavba domu probíhala v roce 2022. 
 

První větší schůzka na domečku probíhala v únoru za přítomnosti pana Vav-
říka staršího, kdy jsme probírali tech-
nická řešení, umístění rozváděcí skříně 

pro technologii inteligentního domu, 
elektroinstalace a záložního zdroje. 

Rozpracovali jsme podrobnou výkreso-
vou dokumentaci pro natažení kabe-
láže. A vše bylo v neustálém pohybu. 

 



 

 

13 

 

V březnu byl první instalační 

den spojení tepelného čerpadla, 
krbové vložky s výměníkem, 
akumulační nádoby a ovládání 

všech těchto nástrojů pomocí 
technologie LOXONE. Díky Nikol 
Leitgeb a jejímu zmínění našeho 

příběhu firmě EUROSYSTEMY 
GROUP, s.r.o., se nám tato firma 

ozvala a darovala nám do domu instalaci podlahového vytápění v hodnotě 
160.000 Kč. Díky tomuto počinu se podařilo změnit projekt a ušetřené peníze 
využít na pořízení tepelného čerpadla a nahradit tak vytápění domu elektric-

kým podlahovým vytápěním a ohřev vody boilerem. Tímto se podaří snížit ná-
klady na vytápění a ohřev vody na minimum. 

 
 
V květnu jsme byli ve fázi dokončování hrubé elektroinstalace, rozvodů pro 

chytrou domácnost, kamerového a 
zabezpečovacího systému. Sou-
časně byly již instalovány hrubé 

rozvody pro vytápění domu. Pokra-
čují práce fasádního systému, pro-

bíhají přípravy na omítky v domě a 
přípravy pro zvedací výtahovou 
plošinu.    

     

     

     

     

 

 

 
 

 

 
 

V říjnu jsme spouštěli ještě sbírku na vybavení bezbariérového domu. Bohužel 
se míra inflace a aktuálního dění 
ve světě i u nás dotkla také stavby 

našeho domu, a tak jsme museli 
spustit sbírku i na vybavení do-
mečku. Díky aukčním skupinám 

jsme měli za měsíc vybráno! 
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 V listopadu byl interiér domečku nádherně vymalován. Horní patro bylo sla-
děno do krásné sněhobílé barvy, 
spodní koupelna dozdobena desig-

novým modrým pruhem. A pro 
spodní patro, kde bude Honza trá-
vit nejvíce času, si Vavříkovi sami 

vybrali barvu v nádherném světle 
vanilkovém odstínu. 

 
Domeček malovala firma HEXA 
SERVICE GROUP, s.r.o. a její ma-

jitel, pan Horváth, poskytl veškerý 
materiál i práci darem. 

 
 
 

 
 

Jako úplně první nábytek v bezbari-

érovém domě stála dne 10.11.2022 
kuchyně od firmy Oresi, která byla 

přizpůsobena individuálním potře-
bám prvních obyvatelů domu.  
      

      
      

      
       
 

 
 
10.11.2022 vyšel Honzíkovi, a tedy i nám, článek s titulkem „Domov snů má 
na dosah!“ a my už tehdy stoprocentně věděli, že musíme udělat všechno 
možné i nemožné, aby rodina Vavříkových trávila 

vánoční svátky již v bezbariérovém domečku. 
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Druhá polovina listopadu se 

nesla v duchu vybavení domečku 
a skládání nábytku. Poslední mě-
síc byl dost hektický a na stavbě 

jsme trávili spoustu času, často 
až do noci.  Veliké poděkování 
patří XXXLutz nábytku, kterým 

jsme vybavili celý domeček. 
Global Interio a pan Jaroslav 

Marx nám vybavil domeček nád-
herným jídelním stolem se žid-
lemi, konferenčním stolem a TV 

stolkem z luxusního masivu. 
Kolem domu vyrostl betonový 

plot a před domem se dodělala 
zámková dlažba, dále probíhala 
instalace vytápění v domě. Při-

zván byl i elektronik, který celý 
systém domu konfiguroval s Loxone, aby bylo možné vše ovládat přes tablet a 
ovládání tak bylo plně automatizované. Došlo i k instalaci stropního zvedacího 

systému od firmy ERILENS.cz. Zdravotní postel do prvního patra nám zajistila 
firma INVIRA. 

 
 

 

 

 

3.12.2022 NADEŠEL DEN D - předání 
domu 
 

Tento den se zapíše jako den, na který 
nikdo z nás nezapomene.  Byl magický 
už jen tím, že se jednalo o druhý ad-

ventní víkend. Důležitý pro nás 
všechny, neboť před rokem, jak všichni 

jistě víte, tedy na druhou adventní ne-
děli, vylosovala Nikol Leitgeb na sociál-
ních sítích sbírku na bezbariérový dům 

s posláním. Díky ní tak přistálo 4,5 miliónů na účet během jednoho dne. 
Tehdy se změnil život mnoha lidem. Zakladatelům NF, protože mohli klidněji 

spát. Už mohli pomalu začít věřit, že tento projekt nebyl až příliš velké sousto 
a sen se tak stane skutečností.  Sen, do nějž šla na počátku hrstka lidí se 
spoustou energie, pevné víry a neutuchajícího elánu. Ale taky rodině Vavříko-

vých, protože to, co vypadalo ze začátku jako nemožné, začínalo být pomalinku 
realitou.  
A proto ke slavnostnímu předání domečku jeho prvním obyvatelům došlo 

přesně po roce, tedy během druhého adventního víkendu. 
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Zde přikládáme malou ukázku vybaveného interiéru samotného domu. 

 
 
 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
   

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Předsíň  Obývák jídelna a juchyňský kout 1 Obývák, jídekna a kuchyňský kout 1 Obývák, jídelna a kuchyňský kout 1 Část obývací části, jídelny a kuchyňský kout  

 Spodní koupelna se stropním systémem   

Nábytek ložnice první patro 1 
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Chodba druhé patro 

Druhá ložnice první patro 1 
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DĚKUJEME!!! 
 

První fotografie v do-
mečku rodiny Vavříko-
vých se zakladateli NF 

a několika dobrovol-
níky nadačního fondu 

a aukčních skupinek, 
kteří se podíleli mimo 
jiné i na sbírce „Honzí-

kova cesta domů.“ 
 

Děkujeme všem pod-
porovatelům za sledo-
vání a podporu této 

dlouhé a náročné 
sbírky.  
 

Děkujeme všem dár-
cům, sponzorům a jed-

notlivým lidem za ja-
koukoliv pomoc! Jsme 
si vědomi toho, že bez 

štědrých lidí s laska-
vým srdcem by tento 

projekt nebyl nikdy 
dokončen! 
 

Bezbariérový dům bude sloužit lidem se zdravotním postižením, dokud to 
půjde. Předtím však bude bezpečným přístavem rodině Vavříkových! 
 

Věříme, že tento dům ponese toto poselství již navždy! 
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Kde všude jsme se mohli v roce 2022 potkat? 
 

 

 

3.4.2022 jste nás mohli potkat na 19. 

srazu cestovatelů v Ostravě, konkrétně na 
přednášce o výstupu na Mt. Everest 
očima Josefa Polaštíka. Účastníci srazu 

byli štědří a podpořili dobrovolným vstup-
ným do sbírkové pokladničky sbírku pro 
Michálku. 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

5.4. 2022 jsme pustili do světa první 4 
sbírkové designové pokladničky. 

 

 

 

 

 

 
 

       

      

 

Setkali jsme se s hokejistou VLADIMÍ-
REM SVAČINOU, který nám podepsal 

naše pruhované tričko. To pak mohlo jít 
do charitativní aukce. 
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Byli jsme součástí další krásné 

cestovatelské přednášky. Byla vě-
nována práci a cestování v USA. 
Celou přednáškou nás provázela 

Petra Kučerová. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

V červnu jsme se sešli s ambasadorkou 

nadačního fondu – s paní SANDROU PO-
GODOVOU, která nám podepsala naše 
pruhované tričko a měli jsme s ní velice 

krásny rozhovor, kterým nám všem do-
dala neskutečnou dávku energie. 
 

 
 

 
 
 

 
 
V červnu jste nás také mohli vidět na 

dnech města Studénky. 
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Na dnech města Studénky nám podepsal 

tričko Xindl X a RAEGO a bylo z toho 
moc příjemné setkání plné zážitků, které 
v sobě dlouho poneseme! 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Samozřejmě jsme nesměli chybět v 
září ani na úžasném BŮČKFESTU u 

nás v Sedlnicích.  
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V říjnu jsme byli součástí nádherné akce 

při udílení titulů Rekordy handicapova-
ných hrdinů, kde ocenění za svou úžas-
nou dřinu v boji s nemocí převzal malý 

Oliver Železník, pro kterého jsme vybírali 
peníze na rehabilitace. 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

V říjnu jste nás mohli vidět již na 21. cestovatelském deníku s Dominikou 
Bartoňovou, která prožila skoro dva roky na Bali. My se tak dozvěděli spoustu 

zajímavostí. 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
V listopadu nás mohli potkat zaměstnanci 
firmy Accenture v Praze – Holešovicích. Tato 

firma každoročně pro své zaměstnance připra-
vuje vánoční jarmark a společně nás tak chari-

tativně podpořili.  
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8.12. jsme sice nebyli fyzicky pří-

tomni, ale v Brně se konala charita-
tivní akce DOBROTRH MENDELU.   
A Provozně ekonomická fakulta Men-

delovy univerzity, se rozhodla podpo-
řit právě nás a darovat nám finance 

na provoz nadačního fondu. 
 
 

 
 
 

Začátkem prosince jsme byli také na milém 
setkání s  lidmi s dobrým srdcem, kteří pomá-

hají potřebným v zázemí ARCADA NeuroMe-
dical Center v Ostravě a navázali tak velice 
příjemnou spolupráci. 

 
 

A poslední akcí, na které jsme se v roce 2022 
mohli potkat, byly vánoční trhy pořádané SAK 
Studénka, p.o., které byly krásným odrazo-

vým můstkem pro následující rok a my tak 
dostali ještě větší odvahu být Vám všem o kus 
blíž. 
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Jak to všechno vypadalo v číslech? 
 

 

Přijaté dary 
 
 

Celková výše přijatých daru na účet veřejné sbírky  
 
1.1.2022 – 31.12.2022            1. 389. 264,44 Kč 

 
 

Celková výše přijatých vkladů a darů na provozní účet  
 
1.1.2022 – 31.12.2022                         418. 393,49 Kč

  
Z toho  

Nadace VIA, dary přijaté platformou DARUJME.CZ   373. 645,49 Kč 
Ostatní dary                44. 748 Kč 
 

 
Ze všech darů, přijaté dary fyzických osob nad 10. 000 Kč  
 

Michal T. 10 000 Kč 

Martina K. 17 565 Kč 

Ivana L. 13 333 Kč 

Michal T. 20 000 Kč 

Pavla M. 10 000 Kč 

Nikola B.  10 000 Kč 

 
 

Ze všech darů, přijaté dary právnických osob nad 10. 000 Kč 
 

ConWare solutions, s.r.o. 15 000 Kč 

Spolek Séva, z.s. 18 024 Kč 
 

Přijaté dary pomocí sběracích pokladniček, rozpečetěných v roce 2022 
 

sběrací pokladnička č. 2 2 672 Kč 

sběrací pokladnička č. 10 2 280 Kč 

sběrací pokladnička č. 15 4 304 Kč 

sběrací pokladnička č. 1 16 437 Kč 
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Soupis darů poskytnutých v rámci 
projektových sbírek 
 

 

Oliver Ž. pořízení autosedačky 10 580 Kč 

Michaela M. odlehčovací služba 1 020 Kč 

Michaela M.  odlehčovací služba 2 475 Kč 

Michaela M. doplatek vozíčku 16 697 Kč 

Oliver K. úhrada léčivých přípravků 2 219 Kč 

Michaela M. odlehčovací služba 358 Kč 

Michaela M. odlehčovací služba 1 735 Kč 

Sebastian a Kristian D. úhrada cest. Nákl. aplikace kmen. buněk 5 350 Kč 

Sebastian a Kristian D. aplikace kmenových buněk 125 838 Kč 

Oliver K. úhrada léčivých přípravků 1 508 Kč 

Michaela M. úhrada ubytování k rehabilitacím 7 960 Kč 

Michaela M. rehabilitace 26 000 Kč 

Michaela M. úhrada ubytování k rehabilitacím 16 900 Kč 

Oliver K. úhrada léčivých přípravků 977 Kč 

Michaela M. rehabilitace 89 000 Kč 

Michaela M. rehabilitace 15 600 Kč 

Jan V. stropní kolejnicový systém 389 344 Kč 
 

V roce 2022 bylo darovacími smlouvami rozděleno potřebným 713. 561 Kč. 
 
 

Soupis výdajů spojených s výstavbou 
bezbariérového domu s doživotním posláním 

 
 

Záloha na vytápění bezbariérového bydlení 34 500 Kč 

Záloha na chytrou domácnost 334 036 Kč 

Záloha na kuchyň bezb. bydlení 27 896 Kč 

Vytápění bezbariérového bydlení materiál 18 004 Kč 

Úhrada potrubí k vytápění bezb. bydlení 2 826 Kč 

Záloha na rozvaděče bezb. bydlení 130 324 Kč 

Záloha kuchyně Oresi do bezb. bydlení 105 998 Kč 

Akumulace, bojler, vytápění bezb. bydlení 66 000 Kč 

Záloha kuchyně Oresi do bezb. bydlení 104 650 Kč 

Doplatek kuchyně Oresi do bezb. bydlení 9 359 Kč 

Kompletační prvky elektro bezb. bydlení 43 384 Kč 
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Komponenty datové sítě bezb. bydlení 71 951 Kč 

Osvětlení domu, dodávka a instalace bezb. bydlení 63 964 Kč 

Dodávka a instalace komponent. Loxone bezb. bydlení 149 445 Kč 

MBTERM-KRBY.CZ (ventilační potrubí) 932 Kč 

Zálohová faktura RD Styl 1 620 000 Kč 

80% záloha na tepelné čerpadlo 264 500 Kč 

Pořízení krbové vložky do bezb. bydlení 61 054 Kč 

Doplatek tepelné čerpadlo bezb. bydlení 42 208 Kč 

       

V roce 2022 bylo na výstavbu bezbariérového bydlení využito z transparent-
ního sbírkového účtu 3. 151. 041 Kč. 

 

Ze sbírky na platformě DARUJME.CZ se podařilo využít v roce 2022 pro vy-
bavení domu a nákup nábytku 182. 036 Kč. 
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Rozvaha ve zkráceném rozsahu 



 

 

28 

 Výkaz zisku a ztráty 
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Zpráva Dozorčí rady nadačního fondu patříme 



 

 

31 

 
k sobě O 
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Chcete se stát s námi součástí změny? 
 

 

 

 

Líbí se Vám pruhovaná trika s naším 
logem „MÁM SRDCE POMÁHÁM“? Z jeho 

prodeje putuje veškerý výtěžek na určitý 
životní osud. To vše díky sponzorské firmě 
CASA interiéry, která sponzoruje jejich 

výrobu. Trika a jiné předměty můžete 
zakoupit zde: WWW.TRIKOPOMAHA.CZ 

Staňte se členy aukčních facebookových skupin na podporu 
projektových sbírek nadačního fondu. Komunita čítá na 40 700 členů a 

je největší dárcovskou komunitou svého druhu v České republice. 
Přidejte se a pomáhejte s námi. 
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Jste kavárna, komunitní centrum nebo prostě jen podnik, co 
by rád podpořil určitou projektovou sbírku tradičním 
způsobem? 

Rádi Vám dáme ke sbírce jednu z našich putovních 
pokladniček. Budete tak mít sami možnost se svými přáteli či 
zákazníky podpořit určitý životní osud k lepšímu.  
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Chtěli byste nám pomoci s úhradou nákladů na provoz nadačního 
fondu? Můžete tak učinit pomocí platformy Darujme.cz, 
podporující neziskové organizace v České republice. Z těchto 
financí hradíme veškeré náklady spojené se správou fondu.  

Věděli jste, že 100% vybrané částky z projektových sbírek předáváme 
potřebným? 


